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Trongårdsklubben 
Referat fra rådsmøde 6. november kl. 10 på Vejby skole 
Tilstede: Finn Andersen, John Gredal, Jørn Ole Jensen, Hans Jørgensen, Io Kofod, Susanne Borch 
Reesing, Margit Petersen og Inger Juel-Jacobsen (referent).  
Afbud: Olle Sommer og Werner Tønnesen 
Punkt 1. Godkendelse af referat fra møde den 2. oktober 
Referat blev godkendt og underskrevet. 
Punkt 2. Nyt fra formanden 
Afbud af Sang og musik den 30. oktober, hvor de tilmeldte skulle ringes op, blev besværliggjort af at 
medlemslisten ikke er opdateret med telefonnumre.  
Databeskyttelsesforordningen har regler for Persondata, og medlemmerne skal give tilladelse til at 
klubben må have en liste, hvor telefonnummer er oplyst. 
Til julefrokosten vil John informere om reglerne og indhente de telefonnumre, hvor deltagerne giver 
tilladelse. 
Når nye medlemmer ønsker at melde sig ind, bør der henvises til indmeldelses blanketten på 
hjemmesiden. 
På hjemmesiden får John tilført, at tilmelding til arrangementer er bindende. 
Margit får optaget oversigt over klubbens aktiviteter i Vejby Nyt ved kommende udgivelse og i 
TisvildeNyt ved næste udgivelse. 
Hvis nye medlemmer indmelder sig til klubben i december, vil det kontingent de skal betale gælde for 
det følgende år. 
Punkt 3. Økonomi 
Io orienterede om økonomien og udleverede oversigt over regnskab for perioden 01.01. - 05.11.2023 
samt Cash flow over kendte udgifter i fremtiden. Økonomien ser rimelig ud. 
Der er økonomi til en bustur i foråret, som vi beder Werner se på. Hvis nogle i rådet har forslag til ture, 
kan de sende det til Werner.  
Punkt 4. Fællesspisning 9. november.  
Der er 20 tilmeldte. Werner låser op. John køber vin. Susanne, Finn, Io og Inger møder kl. 12.15. 
Margit og John kl. 13. 
Inger sørger for kaffe, servietter og blomster. Jørn henter lys, engangskopper og mælkebrikker i 
Sognegården, og beder Werner tage det med til Idrætshuset. 
 
Punkt 5. Planlægning af julefrokost 6. december 
Indkøb:  
Io og Susanne: 12 præmier og 8 mandelgaver 
John: Små servietter, frokost servietter, klementiner, sukker og 2 liter mælk 
Jørn: 6 flasker snaps og 144 øl (jule-, alm. og alkoholfri) samt engangskopper plus de laminerede 
sedler til at reservere til bordformændene 
Finn: 6 store flasker sodavand og Cola, 3 karton rødvin og 2 karton hvidvin 
Inger: 4 farver rullede lodder og hele mandler til Risalamanden. 
Hans: Bordpynt 
Susanne: tændstikker og saks  
Alle hjælper med borddækning onsdag den 6. december kl. 10.30 i Forsamlingshuset.  
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Bordopstilling aftales når vi mødes. Bordene dækkes med hvide papirduge, juleservietter, bordpynt og 
de batteridrevne lys.  
Ved hver kuvert: 1 tallerken, 1 silde tallerken, ølglas og bestik. 
Vandglas og snapseglas sættes i grupper på bordene. Vand, salt og peber sættes på bordene. 
Til dessert stilles asietter og skeer frem og til kaffen engangskopper og sukker og mælk. 
Maden er bestilt på Skævinge Kro, og Jørn har aftalt med Anita og Meta om hjælp i køkkenet 
Margit har aftalt musik med Frede og finder 3 julesange i den røde sangbog plus Klubbens 
afslutningssang.  
Jørn tager duge og de røde sangbøger med. 
Hans henter højtalerne og afprøver dem og vil køre servicet tilbage til Skævinge kro. 
John har fået tilsagn fra Mie, som vil læse en julehistorie. 
John laver en oversigt over forløbet af frokosten og styrer forløbet 
 
Punkt 6. Evaluering af Foredrag med Sten Johansen 2. oktober 
Desværre var der sket en dobbelt bookning af lokalerne i Sognegården, så foredraget måtte holdes i den 
lille sal uden mulighed for Power Point. 
Der var god tilslutning og foredragsholderen klarede udfordringerne godt.  
 
Punkt 7 Evaluering af Bustur 11. oktober.  
Fin tilslutning. God tur med interessant rundvisning. God (- og dyr) frokost.  
 
Punkt 8. Evaluering ERFA møde 13. oktober  
Mødet var interessant med gode overordnede oplysninger. Kommunen har besluttet at alle ydelser skal 
visiteres individuelt således at: ”De der kan selv- skal selv. De der ikke kan selv - skal have hjælp” 
Der er p.t. 800 personer i kommunen, som har Demens. Trongården vil være for de personer, som lider 
af moderat til svær demens, mens Toftebo vil være for personer med lettere demens. 
Selvtræning for udefrakommende personer på plejecentrene kan ikke foregå mere, da det er for dyrt i 
rengøring. Det blev foreslået, at man gik til gymnastik. Personer, der kun har deres folkepension, kan 
søge om tilskud fra kommunen til motion. Finn udleverede oversigt over regler for at søge tilskud, hvor 
der henvises til www.aktivgribskov.dk  
Klubber har mulighed for at låne lokaler på kommunens skoler og Mette Lysborg er ansat til at 
administrere udlånet.  
 
Punkt 9: Aflysning af Sang og musik 30. oktober 
Dagen før sidste tilmelding var der 9 tilmeldte, men samme dag kom der et par tilmeldinger mere, så 
man var oppe på 12 inkl. rådet. 
Sognegården holder Sang og musik den 2. torsdag i måneden. Derfor blev det vedtaget, at droppe Sang 
og musik i Trongårdsklubbens regi, og satse lidt mere på foredrag og måske få lidt mere kendte - og 
dyrere foredragsholdere. 
 
Punkt 10: Annoncering i Ældre Sagens Blad  
Finn har talt med lokalformand i Helsinge for Ældresagen og fået blankt afslag. Ældresagen 
oversvømmes af foreninger, som gerne vil have en omtale med i bladet. 
Punkt 11. Eventuelt. Intet 
Næste møde 4. december kl.10 


